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以下有4個面試問題，請申請者依本提問單之指示親自回答，並將回答過程錄製成2.5分鐘的面試影音檔。回答時不需念題目，請直接作答。請注意每題的答題時間。
The following are 4 interview questions. In a 2.5-minute video, please record your answer to each of them following the instructions. You do not need to read the questions aloud. Please make good use of your time.


	
	面試問題
Interview Questions
	作答時間
Time
	回答使用語言
Language

	1.
	請用英文自我介紹。
Please introduce yourself briefly in English.
	30 seconds
	英文
English

	2.
	你在原大學修過最喜歡的一門課？為什麼？
[bookmark: _GoBack]What is your favorite course in your current school and why?
	30 seconds
	

	3.
	你最喜歡哪一本書？為什麼？
What is your favorite book and why?
	30 seconds
	

	4.
	自由發揮時間，題目內容可自訂。
Feel free to talk about any topic that interests you. 
	1 minute
	



說明：
請將影片連結貼在下方，再將此檔案連同其他審查資料於規定時間內上傳書審系統，逾時不候。
Note: Please copy your video link below and upload this file to the application system along with other required documents.

	影片連結Video link:
	



